



STYREMØTE I MOSS IDRETTSLAG

PROTOKOLL: 7/2018-2019

Tid: Torsdag 27. september 2018 kl 17.30 – 19.30

Sted: Melløs stadion

Til stede: Øivind Røraas, leder
Anne-Britt Tollefsen, arrangement
Eva Nordqvist, idrett
Runar Sjøblom, økonomi
Lene Salvesen, infrastruktur
Astrid Skiri Refsdal, ungdomsrepresentant (gikk 18.30)

Ikke til stede: Tuva Jacobsen (Bisitter ungdomsrepresentant)
Styremedlem marked (trukket seg etter årsmøtet)

Andre til stede: Ingen

SAKER:

Sak 1 Åpne poster – tas under agendaen

Sak 2 Økonomi – status

- Pr. dd. har klubben et godt overskudd. De fleste aktive har betalt kontingent, noen passive medlemmer har ikke betalt.
- Det er behov for å gjennomføre service både på kopimaskinen (aksjon Runar) og på vaskemaskinen i kjelleren (aksjon Øivind).
- Kick-bokserne skylder husleie for kjeller for 2. halvår. Øivind har snakket med dem, og følger opp.

Sak 3 Idrett

a) Avslutning Malakoff 17. okt kl 1800 - 2000

Oppgaver/ansvar:

Beverting (kaffe/pølser/brus/krus/tallerkener/servietter mm) – (aksjon Øivind/Runar)

Invitasjon - (aksjon Eva - ber Terje pent)

Bilder fra sesongen - (aksjon Anne Britt)

Oversikt neste sesong mm – (aksjon Øivind/Eva)

Oppmerksomhet veteran mm – (aksjon Eva)

Utregning klubbm + 1000p + lister – Morten (gjennom Øivind)

Premier – (aksjon Ivar – Anne Britt tar kontakt)

b) Foreldremøter:

3 stk er gjennomført – friidrettsskolen (24. sep), gr 1 (24. sep) og gr 3 (25. sep).

Tilstede fra Moss IL mandag: Anne Britt T, Eva N og Runar S. Tirsdag var i tillegg Øivind R, Terje J og Frode E med. Godt oppmøte fra friidrettsskolen og gruppe 3, fra gruppe 1 var det en del som manglet.

Budskapet var at vi MÅ ha med flere i trener/oppmannsrollen ellers må vi redusere tilbudet. I tillegg har vi behov for hjelp innenfor alle andre områder, - kiosk, vedlikehold, dommer/funksjonærer, sosiale tilstelninger mm. Vi fikk totalt en 4-5 navn på papiret som har sagt at de vil være med på et trener/oppmannsmøte. Anne Britt har sendt ut referat.

Det blir kalt inn til trener/ oppmannsmøte i uke 41 (aksjon Eva).

c) Møte med aktive over 15 + foresatte

Tre møter er gjennomført, fortsetter som planlagt.

d) Trenerkabler

Legges på møte i uke 41.

e) Oppstart ny sesong

Offisiell dato 30 oktober – i Mossehallen.

f) Nøkkel til Refsnes

Anne Britt har nøkkelen til Refsnes. Hun sørger for at den som skal være på Refsnes kvitterer for nøkkelen.

Sak 4 Infrastruktur

a) Tøy

Det mangler klubb tøy i de mest kurante størrelsene. Det er også noe tøy som skal sendes inn som reklamasjon (en del bukser som er ute hos utøverne i dag).

Kunngjøres og samles inn på Malakoff den 17. okt (aksjon Lene/Anne Britt)

Vi må få tak i kontaktinformasjon fra Terje til firmaet slik at vi kan få bestilt nytt og i varetatt reklamasjoner (aksjon Eva).

Det blir mulighet for utøverne til å bestille nytt tøy den 8. oktober for levering før jul – kunngjøres på mail/hjemmeside. Neste bestilling blir på vårparten med levering før utesesongen (aksjon Lene/Anne Britt)

b) Hovednøkkel Melløs

Runar leverer lånt nøkkel til Rolf Erik ASAP. Vi har behov for nøkkel ifm arrangement og det fungerer dårlig å være nødt til å låne/levere tilbake. Øivind kontakter MKE ber om nøkkel, og i tillegg tar opp problematikken med mikrofonsystemet for å finne en løsning. (aksjon Øivind).

c) Vask av klubbhus og nøkkel.

Astrid har overtatt vask av klubbhuset og har fått nøkkelen som Ellen hadde.

Sak 5 Diverse

a) Klubbavtale med Oslo Sportslager

Kathrine Klokseth jobber på Oslo Sportslager og har informert om at det er mulig å få til en rabattavtale med OS. Dette er flott, og Øivind tar kontakt for å få på plass en avtale.

b) Ivar U er 80 år 23. oktober. Han er bortreist på dagen, men klubben bør markere dette. Forslag om tilstelning/fest. Tentativt 9. november. Gjesteliste må utarbeides blant klubbens eksisterende medlemmer.

c) Årets julebord blir nyttårsfest da mange har mye på programmet i desember. Dato for fest: 5. januar 2019.

d) Søknad om støtte til treningsleir med Hedmark/Oppland i desember/januar for Frøya - fra Frode Eriksen.

Søknaden avslås med følgende begrunnelse: Det vil normalt ikke være aktuelt å gi støtte til treningsleir/samlinger som ikke er i regi av klubben, eller som klubben ikke spesifikt oppfordrer utøverne til å delta på. Dersom klubben likevel vurderer å gi støtte, er det en forutsetning at utøveren har prestert på høyt nasjonalt seniornivå.

Unntak fra dette gjøres for utøvere tilknyttet Norges Friidrettsforbunds rekrutterings- og seniorlandslag, hvor støtte vurderes særskilt.

Vi gjør oppmerksom på at eventuelle stipendpenger fra 2018 kan brukes til treningsleir uten restriksjoner.

Avgjørelsen var enstemmig. Svar til Frode: **Eva**

e) E-post fra en veteran (Blindheim) med forespørsel om treningsmuligheter/ treneroppfølging. Dette ligger utenfor hva vi kan tilby. Øivind svarer.

Neste styremøte ble berammet til 18. oktober kl. 18.00 på Melløs.

Moss, 12. oktober 2018

Eva Nordqvist

Referent